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IRRESISTIBLE
IRAN

The Great Persian Legacy
Tehran | Kashan | Isfahan | Shiraz | Snow Mountain

伊朗无可抗拒的波斯帝国传奇
德黑兰 | 卡尚 | 伊斯法罕 | 设拉子 | 雪山 

Nasir al-Molk Mosque, Shiraz
Known as one of the most ancient mosques of Shiraz and undoubtedly one of 
the most beautiful sites in Iran. Nasir al-Molk Mosque, also known as the Pink 
Mosque due to the plethora of pink-colored tiles blanketing the ceiling. As the 
sun rises, the art of architecture turns the mosque into a huge kaleidoscope.

莫克清真寺，设拉子
莫克清真寺因粉红色的外墙而被称为【粉红清真寺】，设拉子最古老的清真寺之
一，更是伊朗最优雅、最上镜的清真寺之一。当五彩缤纷的玻璃被阳光照射后，你
会立刻被整个大厅的气势以及透过彩色玻璃投射进来的绚丽光影所震撼到！

Validity: JAN 2024 Onwards

WEST ASIA 西亚

一趟内陆航班
节省10小时车程

1-Domestic Flight

Sa

ve 10 hrs Road Journey 
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“Travel photography is really a way of life: 
a way of traveling” - Steve Davey

Si-o-Se Pol Bridge, IsfahanSi-o-Se Pol Bridge, Isfahan

DAY 1 Depart at KLIA  Shiraz 
- / - / MOB

Morning, check in at KLIA for your flight to the "city of poem and 
literacy" - Shiraz. 

DAY 2 Arrival Shiraz
Hotel Breakfast / Local Lunch / Hotel Dinner 

Shiraz City Tour 
Start your day exploring the most beautiful city in Iran - Shiraz, 
famous for its pleasant and liberal atmosphere.

Step into a kaleidoscope in Nasir al-Molk Mosque, as the 
multitude of stained-glass windows turn the interior of mosque 
into a wonderland of colour. In addition, you’ll be amazed by 
amazing decorations of Ali Ebn-e Hamzeh Shrine, a mosque 
with bulbous Shirazi dome and dazzling venetian mirror works.

Visit Eram Garden for the exquisite flowers, refreshing air, 
aromatic myrtles and towering cypress trees, including one 
tree which is said to be 3000 years old. Continue to photostop 
at Karim Khan Citadel, a prominent legacy of the Zand Dynasty. 
Then visit a Saffron Shop before paying a visit at Vakil Bazaar 
with more than 200 stores selling handicrafts and souvenirs.

DAY 3 Shiraz - 75km - Persepolis - 425km - 
Isfahan

Hotel Breakfast / Local Lunch / Local Dinner

Persepolis & Necropolis Excursion
Discover Persepolis, the ceremonial capital of The First Persian 
Empire (550 - 330BC) which was used for reception of foreign 
dignitaries and is among the world’s greatest archaeological 
sites. Next, proceed to Necropolis (Naghsh-e Rostam), the 
massive rock-cut ancient tombs of the powerful Persian Kings 
since 1,000 BC. 

DAY 4 Isfahan
Hotel Breakfast / Local Lunch / Local Dinner

Isfahan City Tour 
It was told that ‘Isfahan is half of the world’, as it is to describe 
the splendor of a city shining along its life-giving river at the 
heart of Iran.

Visit the beautiful Palace of Chehel Sotoun, a mansion in the 
heart of garden constructed by Safavid ruler for reception 
and amusement purposes. Proceed to admire spectacular 
architectural complex of Naqsh-e Jahan Square, the world’s 
second largest square is framed by turquoise domed mosques, 
a palace perched on plane tree columns and a covered 
bazaar. Then, visit a Carpet Shop where you may find a wide 
variety of beautiful Persian carpets.

Thus, visit to the mysterious Masjed-e Jāmé, an iconic Friday 
Mosque that highlights the distinct historic periods of its 
evolution. Adjourn to the astonishing Vank Cathedral, dubbed 
as the most beautiful church in Iran with high arches and 
Islamic-styled dome. Then, photostop at the longest among 
Isfahan bridges and the largest construction on the water in 
Iran- Si-o-Se Pol Bridge. 

 
DAY 5 Isfahan - 165km - Abyaneh - 90km - 

Kashan - 250km - Tehran
Hotel Breakfast / Local Lunch / Local Dinner

Abyaneh Traditional Village Tour 
In Abyaneh, you’ll feel heart-warming in this 1500 years-old 
Red Village where locals remain isolated and maintain their 
traditional lifestyles, old stair-shape houses in warm-red colour 
and the surrounding mountain terrain.

Kashan Tour 
In the Persian Empire, Kashan (a 7500 old city) was once an 
important trading place on Silk Road. 

Visit Borujerdi House which took 18 years to build, showing 
detailed traditional Persian architecture. Enjoy the greenery 
surroundings in Fin Garden, the oldest surviving Persiana 
Garden in Iran which was once a Hamman (bath house) 
complex for nobility. 

Depart to Tehran’s hotel for check-in and rest.

Vank Cathedral, IsfahanVank Cathedral, Isfahan

Karim Khan Citadel, ShirazKarim Khan Citadel, Shiraz



DAY 6 Tehran 
Hotel Breakfast / Local Lunch / Asian Dinner

Tehran City Tour (I) 
Adjourn to Darband, one of the most relaxing places in Tehran 
to kick back with tea and Iranian Cuisine accompanied 
by mountain-village feel. Lastly, walk along the wonderful 
architectural masterpiece of Tabiat Bridge (Nature Bridge), it 
is the largest pedestrian bridge built so far in Iran and enjoy 
panoramic view of the city.  

Upon arrival, discover the stunning capital by paying a visit to 
Golestan Palace and admire its architecture of Persian and 
Western which was once served as royal residence in the 19th 
century. Then, photostop at the two most iconic landmarks of 
Tehran - Milad Tower and Azadi Tower.

DAY 7 Tehran 
Hotel Breakfast / Local Lunch / Local Dinner

Ski Fun Experience
Time for snow fun! 
Take ride on a cable car to snow-capped mountain and 
experience ski fun with 2 hours of professional tutorial class 
(Equipment included: Ski boots, and Choice of Ski poles, Skis OR 
Snowboard). 
Note: Snow activities are very highly correlated with snow 
volumes and friendly weather. If situation is not suitable, Skiing 
Experience will be replaced with Tehran's attractions.

Tehran City Tour (II)
In the afternoon, visit the National Museum of Iran to discover 
more about the rich history and treasures of the Persian Great 
Empire, containing 300,000 historical objects from different 
historical periods. Later, stroll around the old Tajrish Traditional 
Bazaar where you can find colorful fruits and vegetables, 
breath-taking handicrafts, charming commodities, and so on. 

DAY 8 Tehran / Depart for home
Early morning, depart to Cairo International Airport for flight 
home. 

DAY 9 Arrive home
Arrive home with sweet memories.

Ski Fun Experience in Dizin Ski Fun Experience in Dizin 

Ali Ebn-e Hamzeh ShrineAli Ebn-e Hamzeh Shrine

Azadi Tower,Azadi Tower,
TehranTehran
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第1天 从吉隆坡国际机场出发  设拉子
- / 机上用餐 / 酒店晚餐

集合于吉隆坡第一国际机场并飞往伊朗首都 - 德黑兰。

抵达伊玛目霍梅尼国际机场后，送往酒店休息。

第2天 设拉子
酒店早餐 / 道地午餐 / 酒店晚餐

设拉子市区游
探索伊朗最美丽的城市——设拉子，以“玫瑰和夜莺之城”及“诗人的故
乡”闻名于世。

参观充满梦幻的清真寺——莫克清真寺。逢早晨的阳光穿透色彩缤纷的
大片玻璃窗户，为室内投下绚丽迷人的色彩，让人留恋忘返。想要置身在
水晶宫般的梦境，那就要参观圣祠清真寺。由小镜片组成的内部装饰，让
整座清真寺显得熠熠生辉，绝对震撼您的视觉感官。

到天堂花园贪婪地欣赏其精致花朵，清新的空气，沉醉于桃金娘芳香和
高耸壮观的柏树，据说其中一棵已有3000年历史之久。之后，到中世纪堡
垒卡里姆汗城堡拍照留念后再前往藏红花店，众所皆知伊朗的藏红花是
世界顶级水准。最后，我们将走进热闹的瓦基尔巴扎，这里设有200多家
手工艺品和纪念品商店，让您感受伊朗的民间文化魅力。

第3天
设拉子 -75公里- 波斯波利斯 -425公里- 
伊斯法罕

酒店早餐 / 道地午餐 / 道地晚餐

波斯波利斯和帝陵游览
来到古波斯帝国的首都——波斯波利斯，我们将探索雄伟壮观的宫殿与
故居遗址，亲眼见证当年的辉煌史迹。是波斯帝国最重要的考古遗址。接
着，前往波斯帝陵。这座建于公元前1，000 年的岩石古墓，拥有壮观的大
型浮雕。

第4天 伊斯法罕
酒店早餐 / 道地午餐 / 道地晚餐

伊斯法罕市区游
据说，“伊斯法罕有是半个世界之称”，这是在描述伊朗中心城市沿着赋
予生命的河流闪闪发光的辉煌。

游览四十柱宫殿，看看萨法维国王接待贵宾和享乐之地。接着，前往有誉
世界第二大广场之称的伊玛目广场，更是其王冠上的明珠，是由绿松石圆
顶的清真寺，坐落在梧树柱上的宫殿和覆盖的集市组成的高人气广场。之
后，我们将前往参观一家地毯店，一览各式各样的手工地毯。

到伊朗现存最古老的一座聚礼清真寺又称“礼拜五清真寺”，由四座不
同时代的宗教建筑，组成了伊朗最大、最富历史内涵的清真寺复合体。然
后，走入伊朗最美丽的教堂——瓦克大教堂，欣赏这座结合萨法维和伊
斯兰风格的华美建筑。最后，到伊朗最长古桥三十三孔桥拍照留念，两边
的桥孔整齐划一，光影粼粼， 浪漫极了。

第5天
伊斯法罕 -165公里- 阿彼雅尼 -215公里- 
卡尚 -250公里- 德黑兰

酒店早餐 / 道地午餐 / 道地晚餐

阿比亚尼村之旅
来到具有1,500年历史的阿比亚尼小村落，村民们至今还保留着上千年的
生活习惯，周围被高山环绕的房屋都采用当地的粘土建造，使整个村庄呈
现出一种鲜亮的粉红色。

卡尚市区游
在波斯帝国里，卡尚这座7,000年古老城市曾是丝绸之路上重要的贸易中心。

我们将游览布鲁杰迪宅邸，建造过程花费了18年时间，欣赏室内由皇家画
家所作的壁画和美丽精致的工艺及雕饰等等。接着，参观及陶醉与阿巴斯
大帝始建的波斯式花园“费恩花园”，也是伊朗现存最古老的波斯花园，
这里曾作为贵族们的哈曼(浴室)。

前往德黑兰的酒店休息。

第6天 德黑兰
酒店早餐 / 道地午餐 / 亚式晚餐

德黑兰市区游 (I)
逃离干燥异常的市区到达尔班德-德黑兰最棒，最令人放松的胜地。在
这里享用道地美食及品茶。最后，漫步于德黑兰的时尚新地标 — 自然之
桥，你会觉得它十分现代化，尤其站在桥上的视觉跟其他繁华的大城市十
分雷同。

抵达后，我们将参观华丽极致的古勒斯坦宫 (又称玫瑰宫)。这座波斯卡贾
时期德经典建筑，在19世纪曾作为皇室居所，富有浓厚德伊斯兰和西方建
筑风格。接着，到两座德黑兰最有标志性的地表米拉德塔以及阿扎迪塔
拍照留念。

第7天 德黑兰
酒店早餐 / 道地午餐 / 道地晚餐

体验滑雪乐
乘坐缆车前往雪山体验2小时专业教学，享受滑雪的乐趣 (设备包括: 滑
雪靴，可选 滑雪杖，滑雪板或滑雪单板) 。
注：滑雪活动与积雪厚度以及友好的天气预报有相关的联系。若情况不
适，我们将对您的行程进行适当调整，以德黑兰的观光景点为替换。

德黑兰市区游 (II)
下午，继续参观伊朗国家博物馆，在这里不仅能了解到波斯大帝国丰富的
历史和宝藏，还有来自不同历史时期的30万件历史文物等等。接着，前往
塔吉里什传统集市，热闹欢乐的集市氛围、琳琅满目的商品令人眼花缭
乱、美食更是让人垂涎三尺。市集摊位上有新鲜蔬果、手工艺品、纪念物
及香料等等。

第8天 德黑兰 / 返回家园
清晨，出发前往国际机场乘搭航班返回家园。

第9天 抵达家园
带着美好又难忘的回忆抵达家园。

德黑兰市德黑兰市



PersepolisPersepolisFin Garden, KashanFin Garden, Kashan

Naqsh-e Jahan Square (Meidan Emam), Isfahan Naqsh-e Jahan Square (Meidan Emam), Isfahan 

Masjed-e Jāmé, IsfahanMasjed-e Jāmé, Isfahan

Abyaneh VillageAbyaneh VillageGolestan Palace, Tehran Golestan Palace, Tehran Eram Garden, ShirazEram Garden, Shiraz

is one of the top 10 countries with the most Cultural 
Heritage Sites in the UNESCO’s World Heritage list.
伊朗的世界文化遗产数量上居世界前10名

ranI



快来聊一聊

Travel Essentials:
Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least 
six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been 
acquired.
Travel Insurance - It’s essential that you take out a comprehensive travel insurance before 
travel.

Terms & Conditions:
1. 	 Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. 	 AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to 

unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force 
majeure.

3. 	 AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in 
any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make 
corrections as required.

4. 	 Every person participating in AVSB’s tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be 
held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or 
changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.

5. 	 For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations.
my/web/terms.php

6. 	 All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。 

条规:
1.	 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。
2.	 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间，蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。
3.	 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并

且保留更正的权利。
4.	 每位参与蘋果旅遊团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通

延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，蘋果旅遊一概不负责，旅客
需自行负责额外的费用。

5.	 详情条规，请参阅单据背页或浏览 https://www.applevacations.my/web/terms.php
6.	 以上图片仅供参考，请以实物为准。 

欧美团 - 附加条规:
1.	 所有行程以英文讲解为主。若有需要，将提供简单的中文或粤语翻译。
2.	 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。(仅限于欧洲及其他国家行程)
3.	 三人房均以两张双人床为准，恕不添加折叠式床褥。(仅限于美国行程，唯夏威夷除外)
4.	 三人房均以折叠式床褥为准，仅供两位成人及一位小孩 (十二岁以下)。若三位成人入住，则须

订购两间客房并填补差价。(仅限于全南非洲行程，唯肯亚与摩洛哥除外)

Updated Date: DEC 2023

For Agent Use Only:

03-2705 8228
快来聊一聊  LET’S CHATAPPLE VACATIONSAPPLE VACATIONS

•	Persian Pomegranate Rice
• Baghali Polo
• Traditional Kebabs
• Farewell Meal at Koohpaye Restaurant 
Note: Specific restaurants mentioned will be replaced, 
if closed for private functions.

•	核桃红石榴炖鸡饭
•	藏红花肉豆子抓饭
•	传统烧烤肉
•	于Koohpaye餐厅享用告别午宴
注释：如以上特定餐馆因私人活动关闭将�以其他餐馆替代。

MEAL PLAN 餐饮安排

West Tours - Additional Terms & Conditions:
1.	 Tours are conducted in English, with simple translations in Mandarin or Cantonese if 

required.
2.	 Triple Room - the third person shall be based on a roll-away bed. (Applies to itineraries 

of Europe & Other Countries)
3.	 Triple Room is based on two double beds. (Applies to America itineraries, except 

Hawaii)
4.	 Triple Room only allows 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for the child. For 

3 adults, two rooms will be required, with one person paying the Single Supplement. 
(Applies to South Africa itineraries only, except Kenya & Morocco)

Number of Meals:
Lunch - 6
Dinner - 6

餐饮数量:
午餐 - 6
晚餐 - 6

HIGHLIGHTS 行程亮点
	  Eram Garden, Shiraz
	  Nasir al-Molk Mosque, Shiraz
	  Ali Ebn-e Hamzeh Shrine, Shiraz 
	  Persepolis & Necroplis
	  Masjed-e Jāmé, Isfahan
	  Vank Cathedral, Isfahan  
	  Borujerdi House
	  Fin Garden, Kashan
	  Abyaneh Village
	  Ski Fun Experience (Winter Season: Dec – Mar)  
	  Golestan Palace, Tehran 
	  National Museum of Iran, Tehran 
	  Tajrish Traditional Bazaar, Tehran
	  Tabiat Bridge, Tehran
  Note: Entrance Tickets / Fees are included.   注释：已包含景点入门票 / 费用。

	 艾拉姆花园，设拉子
	 莫克清真寺，设拉子
	 圣祠清真寺，设拉子
	 波斯波利斯和帝陵游览
	 聚礼清真寺，伊斯法罕
	 瓦克大教堂，伊斯法罕
	 布鲁杰迪宅邸
	 费恩花园，卡尚
	 阿比亚尼村
	 滑雪乐（冬季：12月至3月）
	 古勒斯坦堡，德黑兰
	 伊朗国家博物馆，德黑兰
	 塔吉里什传统集市，德黑兰
	 自然之桥，德黑兰

Taste of Local Delicacies – Taste of Local Delicacies – 
Persian Pomegranate Rice and KebabsPersian Pomegranate Rice and Kebabs

Vakil Bazaar, Shiraz Vakil Bazaar, Shiraz 

STAY 留宿 LOCATION 地点 HOTEL 酒店 RATED 等级

Early Check-In Shiraz 设拉子
Chamran Grand Hotel 尚朗酒店 

(Extra hotel stay depends on Flight Arrival Schedule.) 
（多一晚的酒店住宿将取决于航班抵达时间。）

5* or similar 5* 或同级

1Night 1晚 Shiraz 设拉子 Chamran Grand Hotel 尚朗酒店 5* or similar 5* 或同级

2Nights 2晚 Isfahan 伊斯法罕 Parsian Kowsar Hotel 帕西安科萨尔酒店 5* or similar 5* 或同级

3Nights 3晚 Tehran 德黑兰 Espinas Hotel 埃斯皮纳斯宫酒店 5* or similar 5* 或同级

*Complimentary Wi-Fi services in hotel lobby. (In-room Wi-Fi subject to hotel availability)  *酒店大厅均提供免费无线网络。（客房网络服务则因酒店而异） 

ACCOMMODATIONS 住宿


